
Posudek vedoucí bakalářské práce Lenky Červenkové 

„Finanční hodnocení pasivního rodinného domu“ 

  

Studentka si jako svoji bakalářskou práci zvolila případovou studii, která měla za 

cíl odpovědět, zda je investice do rodinného pasivního domu efektivní či nikoliv.  

Zvolené téma bakalářské práce je v dnešní době nadmíru aktuální a samotné 

otevření daného tématu je průlomové, vzhledem k všeobecné představě (dané 

masivní marketingovou kampaní), že energeticky efektivní domy jsou velmi 

efektivní investicí. 

 

 

Struktura bakalářské práce odpovídá jejímu cíli. Práce je logicky rozdělena do 

dvou částí, přičemž v první části studentka přiměřeným způsobem vysvětluje 

zvolené techniky hodnocení. Následně v části druhé zvolenou investici 

vyhodnotila.  

 

Jak teoretickou, tak praktickou část lze považovat za dobrou. Práci lze vytknout 

pouze nižší úroveň kritického pohledu na problematiku, která se zrcadlí 

především v praktické části. Drobné rezervy lze vidět i v interpretaci zjištěných 

finančních ukazatelů. 

 

Nicméně v obecné rovině lze práci považovat za zdařilou, a to jak po formální, 

tak i věcné stránce.  

 

Vzhledem k výše uvedenému, navrhuji práci předložit k obhajobě s navrhovaným 

hodnocením velmi dobře.   

 

Domníváte, že je vhodné, aby stát dotoval stavbu pasivních domů? A pokud ano, 

tak v jaké výši? 

 

Kde vidíte nejvýznamnější rizikové faktory investice do pořízení pasivního 

domu? 
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